
P R O T O K Ó Ł   Nr LXVIII/1/2010 
 
z LXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Rzeszowa, zwołanej na wniosek Prezydenta 
Rzeszowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) odbytej w dniu 14 stycznia 
2010 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 /Ratusz/. 
 
 Na ustawowy skład 38 radnych w sesji uczestniczyło, wg listy obecności, 37 radnych, 
co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista obecności stanowi załącznik nr 
1 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia LXVIII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
-  P. Stanisława Sienko – Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
-  P. Marcina Stopę – Sekretarza Miasta Rzeszowa, 
-  P. Janinę Załuską - Dyrektor Biura Obsługi Prawnej 
/lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/. 
 
Poinformował, że sesja zwołana została na wniosek Prezydenta Miasta Rzeszowa, na 
podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.), a proponowany porządek obrad LXVIII 
sesji Rady Miasta Rzeszowa obejmuje: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 
2010 r. 
 

2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację projektu pn. „Inicjatywa 
2015 – Walka z ubóstwem potrzebuje współudziału” o wartości przekraczającej 
granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2010 r. 
 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
przekazania do prowadzenia Powiatowi Rzeszowskiemu Gimnazjum Specjalnego 
w Rzeszowie. 

 
/Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – zgłosił, w imieniu Radnych Miasta 
Rzeszowa, wniosek o rozszerzenie porządku obrad (w pkt 4) – uchwała 
w sprawie zgłoszenia kandydatury do tytułu EUROPEJCZYK ROKU 2009.  
 
Odbyło się głosowanie wniosku dotyczącego zmiany proponowanego porządku obrad 
sesji. 
 

Wniosek o wprowadzenie - w pkt 4 – uchwały w sprawie zgłoszenia kandydatury do 
tytułu EUROPEJCZYK ROKU 2009 - został przyjęty 21 głosami „za”, przy 2 głosach 
przeciwnych, i 11 głosach wstrzymujących. 

 
 
 



Porządek obrad LXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 
 

1. Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 
2010 r. 
 

2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację projektu pn. „Inicjatywa 
2015 – Walka z ubóstwem potrzebuje współudziału” o wartości przekraczającej 
granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2010 r. 
 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
przekazania do prowadzenia Powiatowi Rzeszowskiemu Gimnazjum Specjalnego 
w Rzeszowie. 
 

4. Uchwała w sprawie zgłoszenia kandydatury do tytułu EUROPEJCZYK ROKU 2009. 
 

Przystąpiono do realizacji ustalonego porządku obrad LXVIII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Ad. 1. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2010 r. Następnie przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały („za” 
9 głosów, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym). 
 
Równocześnie odczytał wniosek Komisji Ekonomiczno-Budżetowej o następującej treści:  
„Komisja stoi na stanowisku, że zmiany dotyczące sportu nie mogą odbyć się kosztem 
inwestycji w Domach Pomocy Społecznej.” 
W/w wniosek Komisja przyjęła jednogłośnie. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM – powiedziała: 
„Na dzień dzisiejszy posiadamy decyzję o dofinansowaniu. Wniosek na dofinansowanie 
składany jest w trybie preselekcji, czyli decyzja o dofinansowaniu zapada po pierwszym etapie 
selekcji. Złożony został węższy zakres dokumentów jaki jest wymagany do ostatecznego 
wdrożenia projektu, w związku z powyższym mamy wyznaczony określony termin do 
przedłożenia kolejnych dokumentów, które będą rozwinięciem dokumentów złożonych 
w pierwszym etapie.” 
 
Odbyło się głosowanie wniosku Komisji Ekonomiczno-Budżetowej.  
 
„Komisja stoi na stanowisku, że zmiany dotyczące sportu nie mogą odbyć się kosztem 
inwestycji w Domach Pomocy Społecznej.” 
 
W/w wniosek został przyjęty jednogłośnie (35 głosami „za”). 
 
 
 



Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2010 r., 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta (34 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym, 
bez głosów wstrzymujących). 

 
 
Ad. 2. 
Pani Janina Wilk – Dyrektor Wydziału Budżetowego UM – z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację 
projektu pn. „Inicjatywa 2015 – Walka z ubóstwem potrzebuje współudziału” o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2010 r. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały /projekt uchwały, wraz 
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – poprosił o wyjaśnienie, czego dotyczy projekt pn. „Inicjatywa 
2015 – Walka z ubóstwem potrzebuje współudziału”. 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM – odnosząc się 
do pytania radnego Pana Andrzeja Deca, powiedziała: „Projekt dotyczy przedsięwzięć 
realizowanych przez osiem krajów. Są to działania tzw. miękkie, mające na celu 
przeprowadzenia szkoleń, kursów i seminariów dla nauczycieli, którzy będą przeprowadzali 
warsztaty w szkołach podstawowych, gimnazjalnych i średnich z uczniami tych szkół. 
W wyniku tych warsztatów młodzież będzie edukowana w kierunku kształtowania 
świadomości dotyczącej ochrony środowiska naturalnego, walki z zagrożeniami 
cywilizacyjnymi, do zachowania zrównoważonego rozwoju, czyli kształtowanie świadomości 
w kierunku likwidacji obszarów problemowych, jakim jest m. in. walka z ubóstwem.” 
 
 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację projektu pn. 
„Inicjatywa 2015 – Walka z ubóstwem potrzebuje współudziału” o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2010 r., 
w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (34 głosami „za”). 

 
Ad. 3. 
Pan Zbigniew Bury – Dyrektor Wydziału Edukacji UM - z upoważnienia Prezydenta 
Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
w sprawie przekazania do prowadzenia Powiatowi Rzeszowskiemu Gimnazjum Specjalnego 
w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował że Komisja Edukacji 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 



Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
przekazania do prowadzenia Powiatowi Rzeszowskiemu Gimnazjum Specjalnego 
w Rzeszowie, w zaproponowanej wersji, została przyjęta jednomyślnie (35 głosami 
„za”). 
 
Ad.4. 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w imieniu grupy Radnych Miasta 
Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydatury do tytułu 
EUROPEJCZYK ROKU 2009. Następnie przedstawił uzasadnienie do przedłożonego 
projektu uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu/. 
 
Radny Pan Andrzej Dec – powiedział: „Sukces osoby reprezentującej miasto na arenie 
ogólnopolskiej, europejskiej, to także sukces miasta i to jest rzecz, o którą warto zabiegać, 
nawet jeżeli uzasadnienie budzi poważne wątpliwości. Najwięcej wątpliwości budzi tytuł tego 
wyróżnienia „Europejczyk Roku”. To brzmi dumnie, moim zdaniem zbyt dumnie. 
Z powodów, które wymieniłem, członkowie Klubu Platformy Obywatelskiej postanowili 
wstrzymać się od głosu.” 
 

Uchwała w sprawie zgłoszenia kandydatury do tytułu EUROPEJCZYK ROKU 
2009, w zaproponowanej wersji, została przyjęta (21 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 13 głosach wstrzymujących). 

 
 
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem 
porządku obrad dokonał zamknięcia LXVIII sesji Rady Miasta. 
 
 
Obrady trwały od godz. 15.40 do 16.20. 

 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała                                                                                 Przewodniczący 
                                                                                                  Rady Miasta Rzeszowa 
Anita Topolska 
                                                                                                        Konrad Fijołek 
 
 
Sprawdził: 
Dyrektor Biura Rady Miasta 
 
        Mirosław Kubiak 
 
 
 
 
 
 


